
 
PROTOKOLL 

Styremøte # 13 – 2024 

Avholdes onsdag 11.12.2024, klokken 20.00 på Teams. 

 

Innkalt:  President:   Stian Grimseth, Tambarskjelvar IL 

Visepresident:  Ingeborg Marie Endresen, AK Bjørgvin 

Styremedlem:   Erika Jellestad, Vigrestad IK 

Styremedlem:   Christian Lysenstøen, Spydeberg Atletene 

Styremedlem:  Kim-Eirik Tollefsen, Tønsberg-Kameratene  

Varastyremedlem 1:  Randi Schei, Hitra VK 

Varastyremedlem 2:  Robert Grønland, Elverum AK 

   

  Generalsekretær:  Emelie Nilsen 

 

På grunn av tidsforskjellen mellom Norge og Bahrain, ba president Stian 

Grimseth om å forlate møtet etter behandling av sak 127/24.  

 

 

SAK 121/24 PROTOKOLL FRA STYREMØTE # 12 – 2024 AVHOLDT 24.11.2024. 

 

Protokollen fra styremøte # 12 - 2024 fremlegges til godkjenning.   

 

VEDTAK: Styret vedtok protokollen uten merknader. 

 

 

SAK 122/24 SAKER TIL EVENTUELT 

 

Ref. styreinstruks skal saker innmeldt til eventuelt ikke være beslutningsssaker. 

Dersom en eventueltsak utvikler seg til en sak som må besluttes, skal det lages et 

saksunderlag som besluttes skriftlig i etterkant eller utsettes til neste styremøte.  

 

VEDTAK: Visepresident Ingeborg Endresen meldte inn en sak om Idrettsgalla 2025. 

 

 

SAK 123/24 HABILITET 

 

Forbundsstyret, varamedlemmer og ansatte med tale – og forslagsrett inviteres til å 

vurdere sin habilitet i de ulike saker i styremøte # 13 – 2024. 

 

VEDTAK: Kim-Eirik Tollefsen og Randi Schei erklærte seg inhabil i sak 126/24.   

 

 



SAK 124/24 MUNTLIGE ORIENTERINGSAKER   

 

• Fremdrift OLT-samarbeid – Børge Aadland, Stian og Emelie orienterer 

• Bistand til arbeid med forbundstinget 2025 og annet forefallende arbeid – Emelie 

og Stian orienterer.  

 

 

VEDTAK: Børge Aadland orienterte om fremdrift i OLT-arbeidsgruppen. Det skal i nær 

fremtid utarbeides en prosjektsøknad for 2025 og søknad for Summit 2028.  

 

 Arne Grostad og Tryggve Duun er villige til å bidra for å avlaste 

administrasjonen med forbundstinget 2025 og annet forefallende arbeid.  

 

 

SAK 125/24 Gjennomgang av regnskapsrapport og økonomi  

 

 Regnskapsfører Erling Benjaminsen orienterer. 

 

VEDTAK: Styret utarbeider detaljert budsjett for 2025, med kommentarer for månedene 

frem til forbundstinget 2026. 

 

 

SAK 126/24 Team Eleiko WWC 2025 og utvikling av trener 3 

  

 Det vises til utsendte saksdokumenter på mail. Stian og Børge innleder. 

 

VEDTAK: Styret vedtok å iverksette prosjektet som ble beskrevet. Styret gir Stian, Børge 

og Emelie honnør for svært godt arbeid.  

 

 

SAK 127/24 Valg 2025 EWF og IWF 

  

 Det må innstilles kandidater til komitéer og styre i EWF og IWF 2025 – 2029. 

 

VEDTAK: Styret vil undersøke kriterier og forslag til kandidater.  

 

 

SAK 128/24 NM lag for mix-lag senior 

  

Oppfølging av vedtak på tinget om opprettelse av nytt NM for mix-lag senior i 

2025. 

 

VEDTAK: GS undersøker om mix lag-finalen kan arrangeres under NM-veka i juni 2025. 

Dersom dette ikke er mulig vil arrangør av finalen lyses ut som vanlig.  

 

 

SAK 129/24  Stipend og pengepremier for internasjonale medaljer 2025 -  

  

 Viser til «NVF sine stipend og pengepremier for internasjonale medaljer - perioden 

2021 – 2024». Satser og poenggrenser må vedtas på nytt for 2025 og framover. 

   

VEDTAK: LUK + GS utarbeider et forslag som fremlegges for styret, og som kan vedtas 

på neste styremøte.  



 

 

 

SAK 130/24    NESTE STYREMØTE 

 

VEDTAK: Neste styremøte er berammet til tirsdag 7. januar, kl. 20.00. 

 

 

 

SAK 131/24 EVENTUELT  

  

Idrettsgalla 

Forbundsstyret ønsker å bidra til at Larvik Atletklubb kan være tilstede under 

Idrettsgallaen sammen med Solfrid Koanda. NVF bidrar med inntil 10.000 kroner 

for reise, opphold og billetter for at Larvik Atletklubb kan delta der. 

 

  


